
Skolebestyrelsesmøde inden fællesmøde i treskolesamarbejdet 
28.11.23 kl. 17:00 – 18.20. Gullestrup Skole. Vi mødes på biblioteket 

Afbud fra:  

 

Kl. Punkter på 

dagsorden 

O/D 

/B 

Bilag / 

uddybning 

 

Referat 

17:00 Spisning    

17:15 Nyt fra  

• Skole 

/HH, 

AH 

• SFO/ 

MM 

• Nyt fra 

forman

d 

Nyt fra 

medarbejderre

præsentanter  

O  

 

- Der har været afholdt juleklippedag med god opbakning fra forældre.  

- I SFO’en er der et meget højt antal 

indmeldte. Antallet er ligefrem steget siden sommerferien, det plejer at være 

omvendt, så det er rigtig flot. 3.-4. klasses-gruppen er rigtig stor, og der arbejdes 

bl.a. på at sikre, at der er tilbud til 4. årgang alene. 

Der er julemarked i næste uge og flere andre arrangementer i juletiden. 

SFO-personalet gik netop i dag i gang med at arbejde med det 

Fritidspædagogiske værdigrundlag.  

Kasper foreslog, at man lader trivselsrådene sætte et punkt på dagsordenen ved 4. 

klasses forældremøder, der handler om at bakke op om SFO’en.  

- Der har været afholdt Samrådsmøde. Morten holdt blandt andre oplæg 

om det Fritidspædagogiske Værdigrundlag. 

Tildelingsmodellen blev drøftet. Der kommer en høringsfrist ang. 

tildelingsmodel i februar, hvor Skolebestyrelsen skal indsende et svar.  

Skolebestyrelsen har fået en henvendelse omkring brugen af Aula fra nogle 

forældre. Det er en henvendelse, der kommer med et konstruktivt bud på en 

bedre brug af Aula. Henvendelsen har været givet til både Børnehuset Stjernen 

og skolen.  

Punktet bliver sat på ved det fælles bestyrelsesmøde i december. 

   

 Opfølgning fra 

tour de 

bestyrelse 

D Oplæg af Imran 

Rashid omkring  

”skærmtid – skal 

man have forbud 

eller 

vejledninger” 

- Det var et rigtig godt og interessant oplæg af Imran Rashid. Der var 

interessant viden om brug af skærm.  

Flere af de andre oplæg var også interessante – herunder fx oplæg om 

søvn og elevråd.  

  

17:40 Skoleudvikling

ssamtale 

D Vi skal i gang 

med at forberede 

Skoleledelsen tænker, at det bliver vigtigt at få sagt noget om økonomi og de 

udfordringer, som besparelserne har medført på Tjørring Skole.  
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vores 

skoleudviklingss

amtale  

Vi skal have talt 

om bestyrelsens 

perspektiv. 

Henriette fremlagde den foreløbige dagsorden for Skoleudviklingssamtalen. Den 

finder sted fredag d. 5/1-24.  

Kasper og Lau laver et skriftligt oplæg fra mødet med trivselsrådene, som kan 

bruges som indlæg fra bestyrelsen og dermed opfølgning på sidste års 

skoleudviklingssamtale. De sender det til Henriette inden jul.   

 

17:50 Feedback 

infofolder 

 Kort opsamling. Man kan stadig nå at komme med inputs til infofolderen inden jul. Herefter 

kommer den til at ligge som en pdf. Tanken er, at den skal trykkes og gives til de 

nye forældre ved første forældremøde i de nye 0. klasser.  

18:00 Økonomi O  Ved skoleårets start var der udsigt til et underskud på over 500.000. Der har 

været foretaget diverse besparelser hen over året, som har gjort, at det forventede 

regnskab viser, at underskuddet bliver på godt 200.000 kr. 

I SFO’en er budgettet bedre end forventet på grund af det høje indmeldelsestal 

lige nu. Det har betydet, at Morten har kunnet supplere legetøj samt indkøbe et 

par nye Bo-carts, som man længe har ønsket sig.  

Det nye budget kommer forventeligt i næste uge, hvor besparelserne i form af 

personalereduktioner for alvor vil slå igennem og dermed forhåbentlig vil se 

fornuftigt ud.  

18.10 Kommende 

bestyrelsesvalg 

 Tidsplanen er 

ude nu.  

Arbejdsgruppe? 

Henriette har lagt tidsplanen ud til skolebestyrelsen på Aula. Der skal laves en 

valgbestyrelse blandt de medlemmer, som ikke er på valg. Det vælges ved næste 

skolebestyrelsesmøde.  

18:20 Evt   Der skal sandsynligvis ansættes nye medarbejdere, så de forældrevalgte 

skolebestyrelsesmedlemmer skal overveje, hvem af dem der ønsker at sidde med 

ved ansættelsessamtaler mandag d. 18/12-23. 

18:30 Fællesmøde  Se invitation  

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Henriette Hebsgaard 


